國立臺北大學碩士班學生參加論文考試申請書
Application for National Taipei University Masters’ Thesis Defense

	姓名
Name
	生日Birthday
	學號
Student ID 
	就讀系（所）別
Department
	聯絡電話
Phone Number
	論文題目
Thesis Topics
	指導教授
Thesis Advisors

	
	
	
	
	
	
	


學生 □本學期尚有修課____學分，其中尚須____學分成績到齊，符合及格標準，後始修畢畢業學分。
Students still need earn _______ credits which grade need to be submitted and reaching the approval standard to complete graduation credits requirement. 
 □已修畢畢業學分共____學分且成績皆已到齊。
Students have completed graduation credits requirement (total ________ credits)                                                                                     

□歷年成績未到齊共計____學分。 
There are total _______ credits which grade report delayed and need to be submitted. 

指導教授：                 (簽章)                                                  申請人：                   (簽章)
Thesis Advisors:             (Signature)                                              Applicant:                  (Signature)
╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴
主旨：上列碩士班學生所修課程及學分核計至本學期結束已符合畢業規定，其論文己撰就，同意其參加論文考試，並推薦考試委員人選如下，請惠予同意並發聘。
The master have already completed the bachelor degree graduation requirement, finished his thesis and agreed to participate thesis defense. The master recommends readers on the following list and requests the Curriculum Section to issue certificates of appointment to and employ readers on the list.

1、 考試委員(Readers)：
	姓名
Name
	服務單位
Service Unit
	職稱
Title
	學歷
Educational Background
	通訊住址
Address 
	連絡電話
Phone Number
	備註
Note


	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	


二、考試地點：本系（所）           教室。

Location: Class            in             College (Department)
三、考試時間：     月      日      時     分。

Time (Date):           (Month)          (Day)          (Time)

四、經遴聘之考試委員，如其本人或其配偶、前配偶、四親等內之血親、或三親等內之姻親或曾有此關係者，對於該考試委員之職務，應自行迴避。

The readers employed have to avoid this position if you are the applicant’s him/herself, applicant’s spouse or former spouse, blood relatives within less than four degrees of kinship, relatives by affinity within less than three degrees of kinship, or you had had the relation mentioned above.
五、若本學期仍修讀應修畢業學分，該應修畢學分仍應經任課老師評分且符合及格規定方得辦理離校手續。

If the student is still studying for credits to achieve the graduation requirement, those credits should still go past each courses’ teachers’ grading and reach the regulations; then the student could start to go through the school leaving process.
申請人：                   (簽章)    中華民國    年    月    日
(Applicant)                 (Signature)        (Year)     (Month)     (Day)

           敬呈
指導教授                     （簽章） 
(Thesis Advisor)                (Signature)

系（所）主管：               （簽章） 
(Chairman)                    (Signature)                                                                                                       

承辦人                       （簽章） 
(Case Officer)                  (Signature)                                                              

（注意:本表單1份系所留存，1份送課務組）

(Please note that one of this form should be kept in you department, and another should be sent to Curriculum Section in the Office of Academic Affair.)
